

# BETHEL SHAFT COLLAR

YUEQING BETHEL SHAFT COLLAR MANUFACTURING CO.,LTD.



**PRODUCT** MANUAL

产品手册





## 🔁 企业简介

**COMPANY PROFILE** 

乐清市伯特利轴套制造有限公司成立于 1998年。经过多年的发展,公司规模不断扩大、完善。是一家有ISO9001、ISO14001及 ISO45001认证企业,专业生产各种规格的皮带轮;镀锌和不锈钢轴套,发黑单、双开卡圈,S型轴套,XTB、QD、BM型衬套,锁衬套,球墨衬套,XTH及其他类型的焊接搭子等。我们的年生产能力超过1000万件。

公司本着"质量第一,信誉至上"的宗旨,凭借雄厚的技术力量,先进的生产设备,完善的管理制度,使产品质量稳定,深受客户好评,在欧美市场享有很高的声誉。

伯特利热忱欢迎国内外客户光临,欢迎您 的宝贵意见,为促进对外贸易交流发挥积极作 用。 Yueqing Bethel Shaft Collar Manufacturing Co.,Ltd. was established in 1998. After several years development, it has been enlarging and improving itself. It is an ISO9001 ISO14001 & ISO45001 certified Enterprise, specialized in manufacturing various specifications of sheaves; zinc –plated & Stainless Steel Shaft Collars, black oxide Single and Double Split Collars, Shaft Collars, S–style Split Collars, XTH, XTB, QD, BM Style Split Taper Bushings, Ductile iron Bushing, Taper–locked Bushings, XTH and other kinds of Weld–on Hubs etc. Our annual capacity is over 10,000,000 PCS.

Aimed at To put up quality to the first position and To put credit worthiness above everything else, with powerful and skillful technical force, advanced production equipment, perfect managing System make the quality stable, The products are well received by the customers, enjoying a very high reputation in U.S.A and European markets. Bethel warmly welcoming guests from both abroad and home, appreciates your esteem advice and playing an active role in promotion of foreign trade exchange.

## ▶ 资质荣誉

#### **APTITUDE HONOR**













#### 专业制造 竭诚服务

Specialized manufacture





专业的机械设备

一流的技术人才

Top tier technical talents

生产一流产品 提供一流服务

Production of first-class products
Provide first-class services





做好产品包装工作 确保产品最终质量

Do a good job of product packaging
Ensure final product quality

#### 产品展示 PRODUCT SHOW

· 各种铸件、钢件、铝件皮带轮 All kinds of cast iron sheaves or steel sheaves and alum alloy sheaves





## ▶ 产品展示 PRODUCT SHOW

· 各种轴套 All kinds of shaft collars





















· 各种卡圈 All kinds of split collars





















## ▶ 产品展示 PRODUCT SHOW

· 各种搭子 All kinds of hubs

















· 锁衬套及搭子 Taper-lock bushing & hubs



















#### 产品展示 PRODUCT SHOW

#### · 各种连接器 Various coupling

















#### • QD、B.M.、XTB衬套 QD、B.M.、XTB Bushings



















产品二维码



网站二维码 Website QR code



微信二维码 Wechat OR code

Add: Nantang Industrial Zone Yueqing, Zhejiang, China

Tel: 0086-0577-62259831

Fax: 0086-577-62251654

P.C: 325618

E-mail:cnbtl@cnbtl.com E-mail:sales9@cnbtl.com E-mail:sales\_8@cnbtl.com E-mail:sales@cnbtl.com Http://www.cnbtl.com